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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

06/25.04.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 25.04.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna aprilie a anului 2023. 

       Ședința începe la ora 1730, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate,. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 168/18.04.2023 

      Președinte de ședință este aleas, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Gavrilescu Marcel care 

ia loc la presidiu și prezintă proiectul ordinii de zi. 

 Se supune la vot ordinea de z, fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (13)  

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare  

2.  PHCL nr. 24/11.04.2023  privind aprobarea Planului anual de perfecționare profesională a 

funcționarilor publici din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Bughea de Jos și al 

aleșilor locali pentru anul 2023 

 Inițiator: Primarul comunei Bughea de Jos 

3.  PHCL nr. 25/11.04.2023 cu  privire la aprobarea regulamentului serviciului  de alimentare cu apă și 

de canalizare în comuna Bughea de Jos, judetul Arges si de completare a HCL nr. 35/30 iunie 2020 

        Inițiator:  Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 26/11.04.2023 cu  privire la aprobarea execuției bugetare la 31 martie 2023 

        Inițiator:  Primarul comunei Bughea de Jos 

5. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi (13).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 24/11.04.2023  privind aprobarea Planului anual de 

perfecționare profesională a funcționarilor publici din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei 

Bughea de Jos și al aleșilor locali pentru anul 2023 Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind faptul că se respectă 

prevederile legislative și la cursuri se merge prin rotație 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că totul este o formalitate, întrebând pe ce criterii se 

merge la cursuri 

Dl primar răspunde că la cursuri plătite nu a mai mers nimeni, pentru că nu a fost buget, dar s-au făcut 

cursuri gratuite 

Dl consilier  Mihai Enache insistă întreb care sunt criteriile după care se merge și la aceste cursuri 

Dna secretar răspunde că aceste cursuri vin de regulă cu tematică exactă și participă cine se 

încadrează în cerințe  

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și 1 (unu) 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.24/25.04.2023. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 25/11.04.2023 cu  privire la aprobarea 

regulamentului serviciului  de alimentare cu apă și de canalizare în comuna Bughea de Jos, judetul Arges si 

de completare a HCL nr. 35/30 iunie 2020 Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind faptul că în urma 

controlului ANRSC efectuat la SC Edilul CGA SA Câmpulung s-a constat că Regulamentul de dare în 



2 

 

gestiune a serviciului de apă de către comuna Bughea de Jos către SC Edilul CGA SA nu era aprobat în 

Consiliul Local. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă sunt modificări față de cel anterior 

Dl primar răspunde că sunt modificări în privința indicatorilor, aceștia fiind actualizați 

  Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă tariful la apă a mai crezcut 

Dl primar răspunde că toate creșterile tarifare sunt cele care au fost aprobate în ședințele Consiliului 

Local 

Dl consilier  Ion Vlădescu intervine întrebând care este situația comunei noastre vizavi de aderarea 

la ADI înființat pentru apa.  

Dl primar explică faptul că acest lucru se datorează faptului că în prezent Câmpulungul este 

majoritar în acțiunile deținute la SC Edilul CGA. Din acest motiv dorește înființarea unui ADI și vrea să se 

facă studiu de fezabilitate. Dl primar explică faptul că deținem studiu de fezabilitate și de oportunitate de la 

darea în gestiune a serviciului de apă 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine întrebând ce legătură are studiul de oportunitate și de 

fezabilitate de la darea în gestiune a serviciului de apă cu cel pentru înființare ADI pentru apă. 

Dl primar răspunde că nu dă bani pentru acest studiu care este de 20 000 lei 

Dl viceprimar Bogdan Oancea intervine spunând că suma este undeva la 5000 lei, nicidecum nu se 

ridică la 20 000 lei  

Dl consilier Ion Vlădescu prezintă inclusiv referatul de aprobare al primarului municipiului 

câmpulung, Elena Lasconi subliniind că va trebui să intrăm în acest ADI, mai ales că toate celelalte comune 

au intrat. 

Dl primar răspunde că nu are nimic împotruvă să intrăm în ADI dar nu acum 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând să nu ne trezim în situația în care SC Edilul CGA va 

rezilia contractul de dare în gestiune a serviciului de alimentare cu apă, că acest lucru nu va fi deloc benefic 

pentru comună. 

Dl primar răspunde că nu se poate rezilia contractul deoarece este încheiat pe o perioadă de 5 ani și 

mai sunt 2 ani de contract. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și 1 (unu) abțineri 

(Mihai Enache) este adoptată HCL nr.25/25.04.2023. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: PHCL nr. 26/11.04.2023 cu  privire la aprobarea execuției 

bugetare la 31 martie 2023 Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dl primar, în calitatea sa de inițiator, care 

detaliază sumele cuprinse în PHCL-ul prezentat 

Dl consilier  Ion Vlădescu întreabă care este situația celor 5 proiecte depuse pe Anghel Saligny 

Dl primar răspunde că la proiectele pentru drumuri și canalizare suntem în stadiul avizării – trebuie 

luate avizele de la Apele Române; la stațiile de încărcare se caută firmă pentru execuție precum și locul de 

amplasare; pentru mobilier urban – dl primar subliniază că a purtat și cu dl viceprimar discuții și s-a decis o 

dotare completă a Sălii de ședințe a Consiliului Local. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând că și dotarea cu camere de luat vederi este foarte 

important. Deasemenea dl consilier Ion Vlădescu subliniază că la noi nu avem și podul Stoieni prins, așa 

cum se spusese. 

Dl primar intervine spunând că noi în documentație avem prins și “Punte pietonală Stoieni” 

Dl viceprimar Bogdan Oancea intervine întrebând care este soluția tehnică la care s-a ajuns pentru 

Valea lui Crasan. 

Dl primar răspunde că se va construi o tubulatură 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă există proiect. 

Dl primar răspunde că nu esxistă  

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și 1 (unu) 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.26/25.04.2023. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
Dl consilier Mihai Enache subliniază că este suprins că în Consiliul Local se votează proiecte care 

încalcă legea, subliniind că în Consiliul Local se tot expun proiecte de hotărâre, dar în opinia sa, după cum 

punctează dl conislier Mihai Enache, proiectul de hotărâre trebuie să fie simplu, să prezinte scop, 

obiectivitate, elemnt de noutate și justificare, subliniind că restul este filozofie. 



3 

 

Dna secretar Bianca State-Golumbeanu a subliniat faptul că proiectele de hotărâre trebuie să aibă 

cadrul legal, iar legalitatea fiecărei hotărâri a Consiliului Local este verificată de Instituția Prefectului, 

subliniind că nu s-a constatat la nicio HCL Bughea de Jos a fi ilegală. 

Deasemenea dl consilier Mihai Enache subliniază că atâta timp cât Consiliul Local avizează 

organigram are dreptul să ceară oricărui salariat raport de activitate. 

Dna secretar Bianca State Golumbeanu prezintă solicitarea de decont naveta a cadrelor didactice 

din Școala Gimnazială Bughea de Jos pentru lunile ianuarie și februarie 2023, solicitare aprobată cu 12 

voturi pentru (dna consilier Maria Toader nu participă la vot) 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă atunci când se plătesc lucrările de investiție acestea se 

plătesc total sau pe fiecare lucrare executată, punctând cum a fost făcută plata pentru lucrările efectuate la 

Școala din Valea Măcelarului. 

Dl primar răspunde că s-a plătit totul până la acoperiș. 

Se ridică din nou problema vegetației din comună. 

Dl primar subliniază că va trebui făcut un regulament în acest sens, deoarece au mai fost probleme 

cu cetățenii care au acuzat că le-au fost tunși pomii 

Dl consilier Bogdan Coman aduce în atenția executivului situația cu stâlpul de la cabana Brazi, 

subliniind faptul că acel stâlp poate oricând să cadă, reprezentând un pericol. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă  readuce în discuție oglinda de la Durdun. 

Dl consilier Marcel Gavrilescu punctează faptul că în Poenandre, la familia Șerban este un stâlp 

care stă să cadă. 

Dl consilier Marius Popa întreabă ce se mai știe de evenimentul din noaptea de Paști 

Dl primar răspunde că se pare că vinovat este chiar tatăl… 

Dl consilier Ion Vlădescu aduce în atenție situația de la Cărămidărie 

Dl primar răspunde că știe și va vedea ce se poate face 

Dna consilier Maria Toader punctează că în urma ploilor abundente din ultimul timp  a curs nisp pe 

asfalt, solicitând să se intervina în acest sens cu cei de la 416. 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1825 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

      consilier local,              

            Marcel Gavrilescu                                                             Bianca State-Golumbeanu 


